
Motie: Genieten op het terras 
zonder overlast
De gemeenteraad van Utrecht, in vergadering bijeen op 15 september 2022, ter 
bespreking van de Raadsbrief Evaluatie tijdelijke terrassen 2021

Constaterende dat:
1. Onze stad groeit en daarmee ook de behoefte aan voorzieningen zoals 

terrassen groeit.
2. Horeca en terrassen in Utrecht met enige regelmaat zorgen voor overlast voor 

omwonenden. 

Overwegende dat:
1. Het in de huidige kaders en reglementen voor horeca en terrassen 

onvoldoende duidelijk is hoe ‘draagvlak van omwonenden’ moet worden 
meegenomen bij aanvragen voor nieuwe of uit te breiden horeca en terrassen.

2. Als omwonenden zorgen hebben over (potentiële) overlast van horeca en/of 
terrassen, vooral in woongebieden, zij nu weinig positie hebben om 
overlastbeperkende maatregelen of regels af te dwingen.

Draagt het college op:
1. Dat bij de herziening van het terrassenreglement en alle andere toekomstige 

aanpassingen van regels en reglementen bij horeca, er (standaard) een artikel 
moet worden opgenomen waarin wordt voorgeschreven dat voor het 
verkrijgen van de terras/horecavergunning

a. in winkel/horecagebieden er voldoende draagvlak moet zijn bij 
omwonenden én

b. in woongebieden er altijd een meerderheid van omwonenden mee moet 
instemmen.

2. Met een voorstel te komen voor dit ‘bewonersartikel’ en dit ter besluitvorming 
voor te leggen aan de gemeenteraad, uiterlijk Q4 2022.

Ingediend door:
• Gert Dijkstra, EenUtrecht


